



MOFA Taiwan-Europe Connectivity (TEC) Scholarship Program

Sponsor by Ministry of Foreign Affairs, MOFA Taiwan

International Office & Chinese Language Education Center (CLEC), Providence University

Date: April 19, 2022

1. 本校配合中華民國台灣外交部為鼓勵優秀歐洲學生來台研習交流並學習華語一學期、增進雙邊交流與邦誼。

These guidelines are stipulated by the Ministry of Foreign Affairs of ROC Taiwan for the implementation of the **Taiwan-Europe Connectivity (TEC) Scholarship Program** which aims to encourage outstanding international students to study in Taiwan as exchange students, as well as to promote bilateral exchanges and friendship between the peoples of Taiwan and its diplomatic allies.

2. 合作國家及獲獎名額分別如下: 英國 x5 名、法國 x5 名、德國 x5 名、波蘭 x1 名、捷克 x3 名、匈牙利 x3 名、瑞典 x1 名、荷蘭 x1 名、葡萄牙 x2 名、西班牙 x1 名, 共計 27 名。

Partner universities from the following countries and nominate students as exchange students to Providence University. The number of scholarship recipients from each country:

Country	Number of scholarship recipients
United Kingdom	5 students
France	5 students
Germany	5 students
Poland	1 student
Czech Republic	3 students
Hungary	3 students
Sweden	1 student
Netherlands	1 student
Portugal	2 students
Spain	1 students
Total	27 students

3. 受獎學生於本校研習期間, 提供每月獎學金, 受獎學生須自負之費用包括機票、簽證申請、新冠肺炎核酸檢測費、隔離期間防疫旅館住宿費、宿舍費、學生體檢及平安保險費、文化旅遊及個人支出費用等。

The MOFA Scholarship offers monthly stipend; the amount will be announced.

Scholarship recipients are responsible for:

- A. Travel expense
- B. Visa application fee
- C. COVID-19 PCR test fee



D. Related quarantine fee (including quarantine taxi and quarantine hotel fee)

E. Cultural activities, Housing, and personal living expense, etc.

4. 本校配合外交部台歐連結獎學金提供一學期的交換研修課程(含華語研習課程)。

The TEC scholarship is awarded for the following duration of Exchange Program: **ONE semester study** from **September 2022 ~ January 2023**.

The Elite Scholarship Recipients have to take at least one Mandarin Language course.

5. 申請資格: 申請人須為年滿 18 歲高中畢業學歷以上, 學業成績優良, 品行端正。須由姊妹校(母校)進行提名申請。

Eligibility: Applicants must be at least 18 years of age, possess a high school diploma or above, demonstrate excellent academic performance and be of good moral character. Those who have be nominated by their home universities.

6. Application documents as following:

- A. Complete online registration: https://alcat.pu.edu.tw/oia_incoming/index.php
 - Please select **Exchange Program** / Intended Date of Enrollment: **2022 Fall**
- B. Copy of Passport
- C. Academic Transcript from the applicant's highest degree
- D. Study Plan (Applicants need to take at least one Mandarin Language Course)

7. 姊妹校提名期限為 2022 年 6 月 10 日(五)止。

學生申請期限至 2022 年 6 月 24 日(五)止。

Nomination deadline: Friday, June 10th, 2022

Application deadline: Friday, June 24th, 2022

8. 國際處於 2022 年 7 月 20 日前以電子郵件寄發入學許可函, 以便向台灣代表處申辦居留簽證。

International Office of Providence University will issue the admission letter **before July 20th, 2022** to the candidates who get the scholarship, so that candidates can apply student visa.

9. 獲獎生結束交換研習需繳交心得報告書。

The scholarship recipients have to submit a report (including photos) on sharing your experience during your stay at Providence University.

- **Contact Information:** Division of Academic Exchange Affairs, International Office, Providence University, Taiwan

- **Contact person:**

- **Ms. Alanda Chang** (yunchang@gm.pu.edu.tw), Coordinator for incoming students
- **Ms. Steven Su** (stevensu@gm.pu.edu.tw), Coordinator for Academic Exchange Affairs (Europe region)
- **Ms. Kelly Chiu** (hcchiu@gm.pu.edu.tw), Director of Academic Exchange Affairs

★★ Applicants have to make sure to complete the 5 months Exchange Program. Those who cannot be able to meet the requirements please do not apply. ★★